
Kadrovsko kalkuliranje v Komunali Ptuj
Po le pol leta se poslavlja Franc Dover, peti direktor
v enem letu. Drago Klobučarje, ker niso niti razpravljali
o podaljšanju pogodbe, izstopil iz nadzornega sveta
UROS GRAMC
Kadrovski pretresi v Komunalnem
podjetju Ptuj si še naprej sledijo.
Potem ko se je od mesta direktorja
lani v tem času poslovil dolgo let vo-
dilni Jože Cvetko, so si zamenjave na
čelu uprave sledile s svetlobno hitro-
stjo. Tomaž Pliberšek je zdržal zgolj do
preloma leta, sledila mu je vršilka dol-
žnosti Tatjana Hočurščak Sternad, v
aprilu je stolček zasedel Franc Dover,
ki pa se po pol leta vodenja poslavlja.
Čeprav mu mnogi priznavajo sposob-
nost uspešnega menedžerja in je v tem
času uspel poslovati s 300 tisoč evri
dobička, nadzorni svet ni niti razpra-
vljal o podaljšanju pogodbe. Predse-
dnik nadzornega sveta in direktor
občinske uprave Mestne občine Ptuj
Janko Sirec tega ni komentiral, ker ga
kljub dogovoru nismo priklicali po te-
lefonu. Je pa svoj pogled na dogajanje
v podjetju podal Drago Klobučar, ki
je avgusta izstopil kot član nadzorne-
ga sveta.

"Za Dovra korenček in palica"
"Da nismo razpravljali o podaljšanju
imenovanja gospoda Dovra za direk-
torja, je bila zgolj kaplja čez rob. Kar
nekaj stvari je v zadnjih dveh letih šlo
zelo narobe in družbo vleče navzdol.
Ena od teh je kadrovsko kalkuliranje,
s katerim se nisem strinjal, sicer pa je
stvari za poln nahrbtnik," je povedal
Klobučar in dodal, da se je že ob pri-
hodu zdajšnjega direktorja dalo slu-
titi, da se bodo uprave v prihodnje še
menjavale. Razpis je bil namreč za pet
let, nato so se pogovorili z Dovrom in
mu ponudili sprva trimesečno, nato pa
polletno pogodbo. "Soglašal sem, da se
razreši dolgoletna uprava in naj nova
poskuša postaviti podjetje na noge. Pet
kandidatov smo imeli na izbiro, niko-
gar nismo osebno poznali, toda po
mojem mnenju smo imeli dva ali tri
prave. Zdi se mi, da sta Dovra čakala
korenček in palica, če ne boš delal
nam v korist, ne v dobro družbe, so-
delovanja ne bomo podaljšali. Vemo,
da se v tako kratkem času ne da sto-
riti veliko, toda mi nekaterih njego-
vih dolgoročnih predlogov nismo niti
obravnavali. Zdaj bo že peta uprava v
enem letu, kar ni normalno," je dejal

Klobučar, ki je upravi Komunale na-
pisal odstopno pismo, Dovra pa poo-
blastil, naj z njim razpolaga po svoji
vesti. Direktor meni, da še ni zrelo za
objavo, da si bo sprva pridobil mnenje
preostalih članov nadzornega sveta za
objavo na internetu. Nagiba se tudi k
temu, da bi obvestil vsaj lastnike z več
kot petodstotnim lastniškim deležem
in vse lastnike lokalne skupnosti.

"Javne službe so operativno
nesposobne"
Da nadzorni svet ne deluje optimal-
no, so na skupščini ugotavljali že del-
ničarji in mu niso podelili razrešnice
za lansko poslovno leto. "V zaupnih
zapisnikih sej so zabeležena moja
stališča, ki so velikokrat v nasprotju
s sklepi sveta. Delničarji s tem niso
seznanjeni, ker prejmejo zgolj poro-
čila. Eno od teh se nanaša na zaključ-
ni račun za 2011, kjer niso objavljene
terjatve do Mestne občine Ptuj, kar se
mi ne zdi pošteno do lastnikov. Nad-

Drago Klobučar: "Pri slabitvi in izčrpava-
nju Komunale Ptuj ne želim sodelovati."
(Janko Rath)
zornemu svetu sem očital, da ni ko-
rekten in ni odvisen. Insajderstva
je, kolikor hočete," je dejal Klobučar.
Organ preko Sirca in tesne sodelavke
ptujskega župana Marije Magdalene
z glasovi zaposlenih, ki se po navedbi
nekaterih s pogledom na družbo tako
oklepata svoje službe, obvladuje ptuj-
ska občina, ki pa na družbo ne gleda
kot lastnik, ampak z lastnimi interesi.
"Odločil sem se, da pri slabitvi in izčr-
pavanju podjetja ne želim sodelovati,"
pravi Klobučar. Eden od teh prijemov
naj bi bil prenos dejavnosti ogrevanja
na javne službe že pred letošnjo zimo.
"Komunala ima sklenjenih tri tisoč

pogodb z dobavitelji, odjemalci in
tako naprej. Zdaj naj bi se vse preneslo.
Tega poslovni svet po mojem mnenju
še ni videl. Trenutni sistem sicer ni
idealen, je pa najboljši daleč naokrog.
Komunali se očitajo odprti računi do
Adrie Plina, nihče pa ne govori o ve-
likih terjatvah Komunale do ptujske
občine. Druga zadeva je vodooskrba,
za katero imajo koncesijo prav tako
javne službe, ki so operativno nespo-
sobne. Delavci Komunale ji odčitavajo
porabo. Mislim, da je polno nesmi-
slov," razlaga Klobučar in dodaja, da je
eden glavnih vzrokov za slabo vzdušje
okrog podjetja mešano javno-zasebno
lastništvo, predvsem pa nezmožnost
sodelovanja županov, da se poenoti-
jo v ključnih zadevah. Tako vsak trga
na svoj konec, prihodnost pa narekuje
največji lastnik.

Izločitev Sirca iz skupnih zadev
"Člani nadzornega sveta v delni-
ški družbi so za nevestno ravnanje
in oškodovanje odgovorni z vsem
svojim premoženjem. Zato morajo
delovati pazljivo in predvsem neod-
visno. Predlagan sem bil od malih
delničarjev, nisem pa njihov pred-
stavnik in nimam obveznosti do njih.
Najbolje je, da so nadzorniki strokov-
njaki na svojih področjih in da z la-
stniki nimajo stika. A v tem primeru
je daleč od tega," pojasnjuje Klobučar.
Na to temo se nanaša mnenje proti-
korupcijske komisije, ki ji je mestna
občina naslovila vprašanje o zdru-
žljivosti funkcije direktorja občinske
uprave in predsednika nadzornega
sveta. Zakonsko je opravljanje obeh
hkrati sicer dovoljeno, a "se mora v iz-
ognitev morebitnemu nasprotju inte-
resov direktor občinske uprave izločiti
iz vseh postopkov, ki se kakorkoli na-
našajo na podjetje, katerega predse-
dnik nadzornega sveta je, saj bi se v
nasprotnem primeru utegnil ustvari-
ti najmanj videz, da svojih nalog iz pri-
stojnosti direktorja občinske uprave
ne opravlja nepristransko in objektiv-
no", navaja pojasnilo. Kako to poteka
v praksi, nam od Janka Sirca, ki bo v
skladu s statutom po vsej verjetnosti
oktobra prevzel upravljanje družbe,
prav tako ni uspelo izvedeti.
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Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji



300 tisoč evrov dobička v pol leta je bilo premalo, da bi nadzorniki Komunale Ptuj
podaljšali pogodbo z direktorjem Francem Dovrom. (Uroš Grame)

N
ar

oč
ni

k:
 V

SE
SL

O
VE

N
SK

O
 Z

D
R

U
ŽE

N
JE

 M
AL

IH
 D

EL
N

IČ
AR

JE
V

O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!
Kl

ip
in

g 
d.

o.
o.


